
1 
 

Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr XIX/2025 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 28 maja 2025 roku  

Obrady rozpoczęto 28 maja 2025 roku o godz. 12:30, a zakończono o godz. 19:24 tego samego 
dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     21 

Nieobecnych                                                      -       0 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

 
1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył XIX zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Powitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską,  Sekretarza Miasta Pana 

Waldemara Siurka. 

Powitał kierowników miejskich jednostek i spółek prawa handlowego.  

Powitał naczelników, kierowników i pracowników Urzędu Miasta.  

Powitał przedstawicieli prasy, radia i telewizji oraz wszystkich, którzy zechcieli uczestniczyć 

w dzisiejszych obradach.  

Powitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

Poinformował, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 
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Łuków pod adresem: www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta 

Łuków. W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

 

Stwierdził, że w obradach XIX sesji uczestniczy aktualnie zgodnie z listą obecności 18 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XIX sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XIX sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz pozostałymi materiałami 

został Państwu radnym doręczony w terminie.  

22 maja br. wpłynął projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Łuków do składu Komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta 

Łuków, przekazany Komisji Edukacji, Kultury i Sportu tego samego dnia, zaś Państwu radnym 

w dniu 26 maja br. 

27 maja br. Państwo radni otrzymali: 

- uzupełnienie informacji dotyczących Sprawozdania Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa 

Usług i Inżynierii Komunalnej w Łukowie Sp. z o. o. za okres od 01.01.2024 r.  

do 31.12.2024r.; 

- autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025; 

- autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Zaproponował rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 14 tematu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Łuków do składu 

Komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków.”. 

Powiedział, że po uzyskaniu akceptacji ze strony Rady kolejność pozostałych punktów ulegnie 

odpowiednio zmianie.   

Zapytał, czy są inne wnioski do porządku obrad ? Stwierdził, że nie widzi. Poprosił Państwa 

radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 14 tematu: Podjęcie uchwały 
w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Łuków do składu Komisji ds. ustalenia 
listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków .  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, 
Paweł Stoga 
PRZECIW (1) 
Bartłomiej Bryk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Artur Gałach, Jerzy Siwiec 
NIEOBECNI (3) 
Grzegorz Gomoła, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Wniosek przeszedł 

Poprosił  o naniesienie stosownych zmian w systemie. 

Odczytał porządek obrad XIX sesji po zmianie, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XIX sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XVII sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej  

w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Łuków z organizacjami 

pozarządowymi w 2024 roku. 

7. Informacja o stanie realizacji planu ogólnego w mieście. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łuków w 2025 roku". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia Bonu 

Kulturalno-Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 lat zamieszkałej na terenie Miasta 

Łuków. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1 w Łukowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Łuków do składu 

Komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 

Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 

Stwierdził, że protokół został zatwierdzony przez przewodniczącego obrad. Nie było zgłoszeń 

o wprowadzenie poprawek.  

Stwierdził, że: 

Protokół z XVII sesji Rady Miasta został przyjęty bez uwag. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od XVII sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 

w okresie od XVII sesji Rady Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od XVII sesji Rady 

Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Sławomir Smolak Radny, Marcin Mościcki 

Radny,  
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Krzysztof Okliński Radny – zabrał głos w kwestii formalnej, zwracając uwagę,  

że procedowany jest punkt 4 porządku obrad, a wypowiedzi powinny dotyczyć wyłącznie jego 

zakresu. Przywołał § 76 ust. 2 Statutu Miasta Łuków, który zobowiązuje przewodniczącego do 

czuwania nad porządkiem obrad i umożliwia reakcję w przypadku wypowiedzi odbiegających 

od tematu. Podkreślił konieczność przestrzegania statutu, aby nie tworzyć precedensu 

przekształcania tego punktu w swobodne wystąpienia. Ocenił, że jeśli Pan Burmistrz nie zgadza 

się z wypowiedziami radnych Klubu PiS, powinien odnieść się do nich podczas konferencji 

prasowej, a nie wykorzystywać do tego celu obrady Rady. Zaapelował, aby nie przekształcać 

sesji w konferencję prasową jakiegokolwiek ugrupowania. 

 

Z kolei głos w dyskusji zabrali: 

Andrzej Skwarek Radny, Jerzy Siwiec Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Bartłomiej Bryk 

Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Paweł Stoga Radny, Marcin 

Mościcki Radny. 

 

Jerzy Siwiec Radny – złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i zarządzenie 20 minut 

przerwy. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - stwierdził, że choć trwająca trzy i pół godziny dyskusja 

była długa, uznaje ją za potrzebną. Jego zdaniem pozwoliła ona na wyjaśnienie pewnych 

kwestii. 

 

Jerzy Siwiec Radny – przypomniał, że przed zabraniem głosu przez Burmistrza złożył wniosek 

o zamknięcie dyskusji i zaapelował do Przewodniczącego o jego niezwłoczne 

przeprocedowanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wyjaśnił, że w każdej chwili obrad sesji jako 

przewodniczący może udzielić głosu Panu Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza i osobom 

referującym. Z kolei odczytał listę osób, które zgłosiły chęć zabrania głosu przed złożeniem 

wniosku formalnego, kolejno udzielając wymienionym radnym głosu.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Monika Jędrzejkowska Radna, Grzegorz Gomoła Radny, Sebastian Ignaciuk Radny. 
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Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane w przedmiotowym punkcie pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Marcin Bernat Dyrektor ZDM, Mateusz Popławski Zastępca 

Burmistrza, Aleksander Kompa Prezes PEC, Artur Białogrodzki p.o. Dyrektora ZGL, Paweł 

Krasuski Prezes PUIK,  

 

Jerzy Siwiec Radny – wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu wycofał wniosek  

o zamknięcie dyskusji. 

  

W trakcie realizacji punktu: 

Obrady opuścili: Andrzej Skwarek Radny, Jerzy Siwiec Radny, Sławomir Smolak Radny, 
Sebastian Ignaciuk Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Łukasz Bober Radny, Krzysztof 
Okliński Radny, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Paweł Stoga Radny, Zygmunt 
Celiński Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Artur Gałach Radny, 
Bartłomiej Bryk Radny, Maciej Kazana Radny, Krzysztof Jodełko Radny 

Do obrad dołączyli: Przemysław Wereszczyński Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Jerzy Siwiec 
Radny, Sławomir Smolak Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, 
Łukasz Bober Radny, Tomasz Świniarski Radny, Krzysztof Okliński Radny, Jarosław Okliński 
Wiceprzewodniczący RM, Paweł Stoga Radny, Zygmunt Celiński Radny, Arkadiusz 
Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Artur Gałach Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Tomasz 
Świniarski Radny, Andrzej Skwarek Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Maciej Kazana Radny, 
Krzysztof Jodełko Radny 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 
w okresie od XVII sesji Rady Miasta. 

Zarządził 30 minut przerwy w obradach. Po przerwie wznowił obrady.  

Zaproponował, aby przy realizacji punktów nr  5, 6, 7 porządku, obejmujących sprawozdania  

i informację odstąpić od referowania i przyjąć konwencję zadawania pytań i udzielania 

odpowiedzi. Dodał, że dokumenty zostały Państwu radnym przekazane w formie pisemnej wraz 

z materiałami sesyjnymi i jednocześnie zamieszczone w Portalu Mieszkańca pod adresem 

www.lukow.esesja.pl oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta. Wobec tego 

uznaje, że ich treść jest Państwu znana. Ponadto informacje były omawiane na posiedzeniach  

merytorycznych komisji stałych Rady. 

Zapytał, czy jest sprzeciw wobec tej propozycji ? Wobec jego braku uznał, że Wysoka Rada 

przyjęła taki sposób procedowania. 

http://www.lukow.esesja.pl/
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5. Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej 
w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej  

w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

Powiedział, że temat ten został omówiony na posiedzeniu Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami w dniu 26 maja br., a także na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej  

na posiedzeniu w dniu 27 maja br.   Sprawozdanie zostało uzupełnione pismem z dnia 27 maja 

br. Otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Sławomir Smolak Radny, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Sebastian Ignaciuk 

Radny, Paweł Stoga Radny, Jerzy Siwiec Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Artur Czubaszek 

Przewodniczący RM, Andrzej Skwarek Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Paweł Krasuski Prezes PUIK. 

W trakcie realizacji punktu: 

Do obrad dołączyli: Marcin Mościcki Radny, Emilia Chruściel Radna, Jerzy Siwiec Radny, 
Grzegorz Gomoła Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Zygmunt Celiński Radny, Bartłomiej Bryk 
Radny, Maciej Kazana Radny. 

Obrady opuścił: Maciej Kazana Radny 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Zarządu  
z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii 
Komunalnej w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2024 r. 
do 31.12.2024 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Łuków z organizacjami 
pozarządowymi w 2024 roku. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Łuków z organizacjami 

pozarządowymi w 2024 roku. 

Poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

w dniu 26 maja br. Otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Sławomir Smolak Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Kacper Sacharczuk starszy inspektor UM. 

W trakcie realizacji punktu: 

Obrady opuścił: Andrzej Skwarek.  

Do obrad dołączyli: Andrzej Skwarek Radny. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z realizacji 
Programu współpracy Miasta Łuków z organizacjami 
pozarządowymi w 2024 roku. 

7. Informacja o stanie realizacji planu ogólnego w mieście. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji planu ogólnego w mieście. 

Poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami w dniu 26 maja br.  

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o stanie realizacji 
planu ogólnego w mieście. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
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Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 26 maja br., a także 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia  

27 maja br.    

Poprosił  Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Andrzej Skwarek Radny.  

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadane pytania udzielił: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (2) 
Artur Gałach, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 
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Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Miasta Łuków. 

Uchwała otrzymała numer XIX/137/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łuków w 2025 
roku". 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łuków w 2025 roku". 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 26 maja br., a także 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia  

27 maja br.    

Poprosił  Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Krzysztof Jodełko Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Anna Czerska Naczelnik Wydziału GKiOŚ, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łuków w 2025 roku".  
 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (2) 
Artur Gałach, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łuków 
w 2025 roku". 
 

Uchwała otrzymała numer XIX/138/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia Bonu 
Kulturalno-Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 lat zamieszkałej na terenie Miasta 
Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia Bon Kulturalno-

Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 lat zamieszkałej na terenie Miasta Łuków. 

Poinformował, że petycja wpłynęła do tut. Urzędu 24 kwietnia br.  Jako Przewodniczący Rady 

– zgodnie z procedurą określoną w Statucie Miasta, petycję przekazał do rozpatrzenia przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Tym tematem Komisja zajmowała się na posiedzeniu  

w dniu 30 kwietnia br.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana radnego Grzegorza 

Gomołę o przedstawienie opinii Komisji, a w dalszej kolejności Pana Burmistrza  

o przedstawienie stanowiska oraz projektu uchwały. 

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił temat petycji oraz opinię 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i stanowisko Burmistrza Miasta w tej sprawie.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – przedstawiła projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że z uwagi na to, że  opinia Komisji nie 

jest wiążąca dla Wysokiej Rady, pod obrady sesji zostały przedłożone dwa projekty uchwał. 

Pierwszy projekt zakłada w swej treści uwzględnienie petycji - zgodnie  

z opinią Komisji SWiP. Natomiast drugi projekt zakłada w swej treści jej nieuwzględnienie.  

Po przeprowadzeniu dyskusji oba projekty uchwał zostaną poddane pod głosowanie.  Dodał, 

że tym tematem zajmowała się Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, która na posiedzeniu  

w dniu 26 maja br. pozytywnie zaopiniowała drugi projekt uchwały, zakładający w swej treści 

nieuwzględnienie petycji.  Otworzył dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Sebastian Ignaciuk Radny, Krzysztof Okliński Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Grzegorz 

Gomoła Radny, Sławomir Smolak Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Łukasz Bober Radny,  

Jerzy Siwiec Radny, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Artur Czubaszek 

Przewodniczący RM. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Michał Mościcki 

radca prawny UM. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców poprosił Państwa 

radnych o potwierdzenie obecności w systemie za pomocą przycisku kworum. Przed 

przystapieniem do głosowania przypomniał obowiązującą w tym względzie procedurę. 

Powiedział, że w pierwszej kolejności poddany zostanie pod głosowanie projekt uchwały,  

w którym petycję uwzględnia się.  Z kolei przejdziemy do głosowania nad drugim projektem 

uchwały, w którym petycji się nie uwzględnia.  Uchwała podejmowana jest zwykłą większością 

głosów. Przechodzi projekt, który otrzyma większą ilość głosów „za”.  
Przystąpił do głosowania nad pierwszym projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia Bonu Kulturalno-
Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 lat zamieszkałej na terenie Miasta Łuków, w której 
postanawia się petycję uwzględnić. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (3) 
Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk 
PRZECIW (9) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Monika Jędrzejkowska, Sławomir Smolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Okliński 
NIEOBECNI (6) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, 
Przemysław Wereszczyński 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przeszedł 
do głosowania nad drugim projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia Bonu Kulturalno-
Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 lat zamieszkałej na terenie Miasta Łuków, w której 
postanawia się petycji nie uwzględnić. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej 
Skwarek 
PRZECIW (2) 
Artur Czubaszek, Sebastian Ignaciuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Smolak 
BRAK GŁOSU (2) 
Grzegorz Gomoła, Jarosław Okliński 
NIEOBECNI (6) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, 
Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

w wyniku głosowania Rada Miasta podjęła uchwałę  
w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia 
Bonu Kulturalno-Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 
lat zamieszkałej na terenie Miasta Łuków, w której 
postanawia się petycji nie uwzględnić. 

 
Uchwała otrzymała numer XIX/139/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

W trakcie realizacji punktu: 
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Obrady opuścili: Zygmunt Celiński Radny, Paweł Stoga Radny, Maciej Kazana Radny, Łukasz 
Bober Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Tomasz Świniarski Radny, Krzysztof Okliński Radny, 
Krzysztof Jodełko Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Grzegorz Gomoła 
Radny. 

Do obrad dołączyli: Zygmunt Celiński Radny, Maciej Kazana Radny, Łukasz Bober Radny, 
Bartłomiej Bryk Radny, Krzysztof Okliński Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący 
RM, Grzegorz Gomoła Radny. 

Po ogłoszeniu wyników głosowania obrady opuścili: Jerzy Siwiec Radny, Andrzej Skwarek 
Radny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1 w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1 w Łukowie. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 26 maja br., a także 

pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z tego samego dnia.  

Poprosił  Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Naczelnika Wydziału Spraw 

Społecznych. 

 

Radosław Niewęgłowski Naczelnik Wydziału SS  – omówił projekt uchwały. 

 

W tym miejscu do obrad dołączyli: 

Krzysztof Jodełko Radny, Paweł Stoga Radny, Andrzej Skwarek Radny, Jerzy Siwiec Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1 w Łukowie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Arkadiusz Pogonowski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości 
opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1  
w Łukowie. 

Uchwała otrzymała numer XIX/140/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Zarządził 10-minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowił obrady.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami – opinia z dnia 26 maja br.   

W dniu 27 maja br. wpłynęła autopoprawka do projektu. 

Poprosił  Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła proponowane zmiany w budżecie na 2025 

rok.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrał: 

Sławomir Smolak Radny. 
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Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadane pytanie udzieliła: 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z autopoprawką.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2025. 

 
Uchwała otrzymała numer XIX/141/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami – opinia z dnia  

26 maja br.  W dniu 27 maja br. wpłynęła autopoprawka do projektu. 

Poprosił  Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  
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Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. 
 

Uchwała otrzymała numer XIX/142/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Łuków do 
składu Komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Łuków do składu 

Komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały został negatywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, 

Kultury i Sportu– opinia z dnia 26 maja br.  Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały. 

 

Powiedział, że Wysoka Rada wyznaczy trzech przedstawicieli do składu Komisji ds. ustalenia 

listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków. Rada dokonuje wyboru swoich 

przedstawicieli w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów. Wybrane w ramach 
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ustalonego limitu miejsc zostają te osoby, które otrzymają największą ilość głosów „za”. 

Głosowanie nad każdym kandydatem będzie przeprowadzane odrębnie. W rezultacie wyboru 

Rada podejmie jednocześnie uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Łuków do składu Komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta 

Łuków. Po wyborze przedstawicieli odczyta treść uchwały. Uchwała nie podlega dodatkowemu 

głosowaniu. Zapytał, czy na tym etapie są jakieś pytania ?  

 

Głos zabrała: 

Monika Jędrzejkowska Radna 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM- udzielił wyjaśnień. Z kolei poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na przedstawicieli Rady Miasta Łuków w Komisji ds. ustalenia listy kandydatów 

do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków.  

 

Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM – zgłosił kandydaturę radnego  

Pana Macieja Kazany. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM - zapytał radnego, czy wyraża zgodę  

na kandydowanie ? 

 

Maciej Kazana Radny – wyraził zgodę  na kandydowanie. 

 

Paweł Stoga Radny – w imieniu Klubu Radnych „Razem Ponad Podziałami” w Radzie Miasta 

zgłosił kandydaturę radnego Pana Sebastiana Ignaciuka. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM - zapytał radnego, czy wyraża zgodę  

na kandydowanie ? 

 

Sebastian Ignaciuk Radny – wyraził zgodę  na kandydowanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zapytał, czy są inne zgłoszenia ? Poprosił  

o wypowiedź członków Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

 

Bartłomiej Bryk Radny – przypomniał, że na ostatniej sesji Klub Radnych Prawo  
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i Sprawiedliwość wyraził stanowisko, iż forma powoływania Młodzieżowej Rady Miasta jest 

niezgodna z zasadami demokracji. Podkreślił jednocześnie, że Klub popiera samo 

funkcjonowanie Rady. W związku z tym poinformował, że radni Klubu nie zgłoszą kandydata 

na członka komisji ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta. 

 

Sławomir Smolak Radny – zauważył, że uchwała w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta i nadania jej Statutu została przyjęta przez nadzór Wojewody i nie została uchylona,  

co – mimo wcześniej zgłaszanych wątpliwości – potwierdza jej zgodność z prawem. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zwrócił się z pytaniem do radnych niezrzeszonych. 

Zapytał radnego Pana Krzysztofa Jodełko, czy wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Krzysztof Jodełko Radny – nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zwrócił się z pytaniem do radnego Pana Krzysztofa 

Oklińskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Krzysztof Okliński Radny – nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zwrócił się z pytaniem do radnego Pana Pawła 

Stogi, czy wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Paweł Stoga Radny – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – wobec braku dalszych zgłoszeń zamknął listę 

kandydatów na przedstawiciela Rady Miasta Łuków w Komisji do spraw ustalenia listy 

kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania nad poszczególnymi 

kandydaturami. 

Głosowano w sprawie: 
wyznaczenie Pana Macieja Kazanę do składu Komisji do spraw ustalenia listy kandydatów do 
Młodzieżowej Rady Miasta Łuków, jako przedstawiciela Rady Miasta Łuków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, 
Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (2) 
Monika Jędrzejkowska, Jarosław Okliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej Bryk 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przeszedł  

do głosowania nad kolejną kandydaturą. 

Głosowano w sprawie: 
wyznaczenie Pana Sebastiana Ignaciuka do składu Komisji do spraw ustalenia listy 
kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta Łuków, jako przedstawiciela Rady Miasta 
Łuków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (7) 
Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zygmunt Celiński, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Okliński 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przeszedł  

do głosowania nad kolejną kandydaturą. 

Głosowano w sprawie: 
wyznaczenie Pana Pawła Stogi do składu Komisji do spraw ustalenia listy kandydatów do 
Młodzieżowej Rady Miasta Łuków, jako przedstawiciela Rady Miasta Łuków.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (7) 
Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Okliński 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia 
przedstawicieli Rady Miasta Łuków do składu Komisji 
ds. ustalenia listy kandydatów do Młodzieżowej Rady 
Miasta Łuków. 

Odczytał treść uchwały. 

Uchwała otrzymała numer XIX/143/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- na posiedzeniu w dniu 26 maja br. Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę  

w sprawie opinii o wykonaniu budżetu miasta za 2024 oraz w sprawie wniosku do Rady Miasta 

Łuków o udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2024 rok.  Uchwała została 

przekazana do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie – Zespół w Białej Podlaskiej. 

- w dniu 27 maja br. do Rady Miasta wpłynęło zaproszenie z Zarządu Dróg Powiatowych  

w Łukowie na uroczyste otwarcie po przebudowie ul. Wójtostwo w Łukowie. 

 

Maciej Kazana Radny –  podziękował obecnemu na sali Dyrektorowi Zarządu Dróg Miejskich 

– w imieniu rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 3 – za prowadzoną inwestycję, która 

dobiega już końca i znacząco wpłynie na poprawę bezpieczeństwa dzieci. Podkreślił, że dzięki 
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niej wyeliminowana zostanie kolizyjność ruchu samochodowego i pieszego, co ma znaczenie 

dla ochrony najmłodszych uczestników ruchu. Następnie zwrócił się do Dyrektora z pytaniem 

zgłaszanym przez mieszkańców, dotyczącym odcinka ulicy od ul. Konarskiego do ul. Reja. 

Wskazał, że po intensywnych opadach deszczu w tym rejonie tworzy się „rzeka”, ponieważ 

studzienka na ul. Konarskiego nie nadąża z odprowadzaniem wody. Dodał, że ostatnio 

zauważył, iż woda płynie tamtędy również w czasie bezdeszczowym. Mieszkańcy skarżą się, 

że z tego powodu muszą co jakiś czas odnawiać swoje ogrodzenia i malować je na nowo. 

Zwrócił także uwagę, że nawierzchnia asfaltowa w tym miejscu jest już zdeformowana,  

m.in. z uwagi na częste zatrzymywanie się pojazdów przed przejazdem kolejowym,  

który często jest zamknięty. Dodał, że stojąca tam woda dodatkowo przyczynia się  

do degradacji nawierzchni. Zapytał, czy coś więcej wiadomo w tej sprawie i czy możliwa jest 

wypowiedź na ten temat. 

 

Marcin Bernat Dyrektor ZDM - powiedział, że temat jest znany i dotyczy problemu 

wynikającego z przyłączenia do miejskiej sieci kanalizacji deszczowej pomp 

odprowadzających wodę z terenów PKP. Zaznaczył, że wprawdzie na telefoniczne interwencje 

pompy są czasowo wyłączane, jednak nie rozwiązuje to problemu. Obecnie trwają ustalenia, 

na jakiej podstawie doszło do ich przyłączenia do sieci oraz czy zostało to w jakikolwiek sposób 

sformalizowane. 

 

Maciej Kazana Radny –  poprosił o czuwanie nad sprawą i przedstawienie możliwie pełnej 

informacji wyjaśniającej stan faktyczny do kolejnej sesji Rady. Z kolei odniósł się do kwestii 

dotyczącej pojemnika na odzież zlokalizowanego przy ul. Krasińskiego, który powinien być  

z tego miejsca usunięty. Zaapelował o reakcję w tej sprawie. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – poinformował, że trwają ustalenia dotyczące pojemnika, 

który znajduje się na gruncie miejskim. Jeżeli okaże się, że nie ma on formalnego właściciela, 

zostanie po prostu usunięty. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza - poinformował, że wszystkie kontenery na odzież 

znikną z terenu miasta, ponieważ ostatnia firma – z zielonymi kontenerami – również 

wypowiedziała umowę. Wskazał, że firmy rezygnują z prowadzenia tego rodzaju działalności, 

w związku z czym Miasto będzie zmuszone szukać innych rozwiązań w zakresie zbiórki 

tekstyliów i odzieży. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – powiedział, że zakłada, iż od przyszłego roku tekstylia 

i odzież będą odbierane w takim samym trybie, jak odpady wielkogabarytowe i elektroodpady 

– czyli w ramach czterech akcyjnych zbiórek w roku, podczas których odpady te zabierane  

są sprzed posesji mieszkańców. Dodał, że niezależnie od zbiórek akcyjnych, tekstylia i odzież 

mogą być dostarczane przez mieszkańców do PSZOK-u przy ul. Świderskiej, gdzie  

są przyjmowane w każdy dzień jego funkcjonowania, w ramach comiesięcznej opłaty  

za gospodarowanie odpadami. 

 

Maciej Kazana Radny – powrócił do tematu petycji rozpatrywanej podczas obrad sesji. 

Zaznaczył, że choć wnioskodawcy nie ma już na sali, to istnieje bardzo dobre narzędzie  

do rozwiązania tej sprawy – budżet obywatelski. Podkreślił, że dostępna kwota 300 000 zł  

jest znacząca i może wystarczyć na realizację takiego zadania. Ocenił, że to realna i warta 

rozważenia droga wyjścia z sytuacji. 

 

Andrzej Skwarek Radny – odniósł się do sytuacji na ul. Konarskiego. Przypomniał, że około 

dwóch lat temu, po spotkaniu w terenie, sprawdzana była drożność kanałów w tej okolicy,  

co przyniosło pewną poprawę. Wskazał, że możliwe, iż obecnie ponownie wystąpił jakiś 

problem – być może związany z niedrożnością lub awarią. Dodał, że odbyło się tam również 

spotkanie z przedstawicielami kolei. Zasugerował ponowną kontrolę drożności kanałów  

na ul. Konarskiego, co mogłoby rozwiązać obecne trudności.  

 

Paweł Stoga Radny - przekazał głosy niezadowolenia mieszkańców, z którymi rozmawia 

podczas spacerów w pobliżu swojego miejsca zamieszkania, w okolicach os. Klimeckiego. 

Mieszkańcy wyrażają niezadowolenie z zaistniałej zmiany  – ławki, które wcześniej ustawione 

były w kierunku placu zabaw, zostały obrócone w przeciwną stronę, co uniemożliwia rodzicom 

obserwację dzieci. Podkreślił, że na placu bawią się dzieci do 12. roku życia, które wymagają 

stałego nadzoru. Zaznaczył, że ustawienie ławek w kierunku bloków spowodowało 

zwiększenie natężenia hałasu, co również spotkało się z niezadowoleniem mieszkańców. 

Ocenił, że zmiana ta może mieć związek z planowanym wyznaczeniem jednej z alejek jako 

trasy dla hulajnóg i rowerów. Wyraził zaniepokojenie tym pomysłem, zauważając, że deptak 

jest coraz częściej wykorzystywany przez rowerzystów w sposób zagrażający pieszym. 

Wskazał, że równolegle funkcjonuje ulica ks. Brzóski – będąca strefą zamieszkania – gdzie 

można bezpiecznie poruszać się pieszo, na rolkach czy rowerze, i to tam powinno się kierować 
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ruch tego typu. Zwrócił również uwagę na zagrożenie, jakie stwarza szybka jazda hulajnogą 

lub rowerem w sytuacji, gdy dziecko może nagle wybiec z placu zabaw lub spod bloku. Wyraził 

opinię, że poprawa bezpieczeństwa nie powinna odbywać się kosztem komfortu i potrzeb 

mieszkańców, a ławki – przynajmniej w obrębie siłowni zewnętrznej, placu zabaw i górki – 

powinny zostać ponownie ustawione w kierunku umożliwiającym obserwację dzieci.  

W dalszej części wypowiedzi przypomniał o zgłaszanej wcześniej interpelacji oraz uwagach 

dotyczących problemu parkowania przy ul. Staropijarskiej, w pobliżu apteki. Zaznaczył,  

że mimo różnych działań podejmowanych przez Zarząd Dróg Miejskich, w tej sprawie  

nie wdrożono dotąd żadnego rozwiązania. Ponowił apel o wprowadzenie prostego rozwiązania 

technicznego – np. ustawienia słupka, który uniemożliwiłby parkowanie pojazdów  

na chodniku. Odniósł się krytycznie do argumentu, że egzekwowanie przepisów należy  

do policji, wskazując, że nie można oczekiwać od funkcjonariuszy stałego nadzoru w tym 

miejscu. Jego zdaniem jedynie fizyczne uniemożliwienie nieprawidłowego parkowania może 

skutecznie rozwiązać problem. 

Na zakończenie nawiązał do spotkania odbiorowego ulicy Wójtostwo, w którym uczestniczyli 

przedstawiciele Miasta, Powiatu i mieszkańcy. Zwrócił uwagę na postulat mieszkańców,  

aby na tym odcinku drogi – będącej drogą powiatową – utworzyć przystanek autobusowy. 

Mieszkańcy, zwłaszcza osoby starsze, skarżą się, że najbliższe przystanki znajdują się  

w znacznej odległości (przy hotelu „Grochowiak” lub ul. Wschodniej). Zaapelował  

o przeanalizowanie zasadności i technicznej możliwości utworzenia przystanku w połowie tej 

trasy, szczególnie w kontekście ewentualnych zmian w rozkładzie jazdy. 

 

Zygmunt Celiński Radny – powiedział, że mieszkańcy ul. Armii Krajowej oraz ulic 

przyległych zwrócili się do niego z pytaniem o los złożonego w ubiegłym roku wniosku 

dotyczącego uruchomienia linii autobusowej w ul. Armii Krajowej. Zaznaczył, że wniosek ten 

został podpisany przez kilkadziesiąt osób i cieszył się poparciem mieszkańców. Zapytał, czy 

Pan Burmistrz może przekazać jakieś informacje w tej sprawie ? 

Z kolei nawiązał do kwestii zgłaszanej podczas ostatniej sesji – dotyczącej zalegających 

odpadów (tekstylia i odzież) przy pojemniku na ul. Krasińskiego. Poinformował, że nadal tam 

się znajdują i poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odnosząc się do sprawy komunikacji miejskiej, 

poinformował, że jeśli po stronie Rady wyrażona zostanie wola i zgoda, to istnieje szansa  

i możliwość uruchomienia linii autobusowej w przyszłym roku. Zapowiedział, że taka 
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propozycja zostanie Radzie przedstawiona. W odniesieniu do sprawy pojemnika  

przy ul. Krasińskiego, potwierdził, że pojemnik ten zostanie usunięty, co ma nastąpić 

następnego dnia rano. 

Jerzy Siwiec Radny – zwrócił się z prośbą do Dyrektora Zarządu Dróg Miejskich w sprawie 

starej części ul. Polnej. Wskazał, że po intensywnych opadach deszczu tworzą się tam cztery 

głębokie kałuże, które stwarzają zagrożenie dla użytkowników drogi. Zauważył, że ulica ta jest 

coraz częściej wykorzystywana przez kierowców jako alternatywna trasa przejazdu, 

prowadząca przez parking przy kościele do drogi krajowej. Wskazał również, że w tej części 

ulicy brakuje chodników, a jednocześnie porusza się tam wielu pieszych. Zaapelował  

o przeprowadzenie rekonesansu w terenie i przygotowanie propozycji rozwiązania problemu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poinformował, że dwa dni wcześniej udało mu się 

nawiązać kontakt z przedstawicielem PKP. Rozmowa dotyczyła m.in. kwestii wykoszenia 

terenu wokół pomnika Kolejarzy przy dworcu PKP oraz przypomnienia sprawy wniosku  

o przejęcie gruntu, który – jak się wydaje – pozostał bez odpowiedzi. Zgodnie z sugestią 

kierownika odpowiedzialnego za nieruchomości PKP S.A. w województwie, zarekomendował 

ponowne wystąpienie z wnioskiem do PKP Nieruchomości w Krakowie – gdzie sprawa ma 

zostać ponownie przeanalizowana. Z kolei odniósł się do prowadzonych prac przy budynku 

dworca PKP. Jako mieszkaniec pobliskiej okolicy zauważył, że roboty postępują, i zapytał  

Pana Burmistrza, czy są one realizowane zgodnie z harmonogramem oraz czy możliwe będzie 

ich zakończenie w terminie, który pozwoli na uroczyste otwarcie dworca w okresie 

wakacyjnym przyszłego roku. 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odnosząc się do sprawy ponowienia wniosku do PKP 

Nieruchomości, potwierdził, że pismo zostanie powtórnie złożone. W kwestii postępu prac 

remontowych przy dworcu PKP poinformował, że wystąpiło chwilowe, niewielkie opóźnienie, 

spowodowane koniecznością zasięgnięcia opinii m.in. konserwatora zabytków w związku  

z natrafieniem na niezidentyfikowany element w trakcie robót. Po wyjaśnieniu sprawy prace 

zostały wznowione i kontynuowane, a zakładany termin ich zakończenia – w przyszłym roku 

– nie jest zagrożony. 
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Zygmunt Celiński Radny – zaapelował o uprzątnięcie odpadów tekstylnych i odzieży 

nagromadzonych wokół pojemnika na ul. Krasińskiego. Podkreślił, że nie chodzi o usunięcie 

samego pojemnika, lecz o wywiezienie zalegających wokół niego odpadów. 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że obecnie Miasto nie ma zawartej umowy  

z żadną firmą zajmującą się odbiorem odpadów tekstylnych. W przeszłości działały nawet dwie 

takie firmy, które opróżniały swoje pojemniki, jednak obecnie żadna z nich już nie świadczy 

tych usług. W obowiązującym stanie prawnym jedynym legalnym miejscem pozbywania się 

tego rodzaju odpadów przez mieszkańców jest PSZOK przy ul. Świderskiej. Dodał, że – jak 

już wcześniej zapowiadał – w przyszłym roku planowane jest wprowadzenie odbioru odpadów 

tekstylnych w systemie akcyjnym, podobnie jak w przypadku odpadów wielkogabarytowych i 

elektroodpadów. Zadeklarował, że odbiór będzie realizowany bezpośrednio sprzed 

nieruchomości. 

16. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 

– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady XIX zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował radnym za obecność i merytoryczną pracę podczas obrad sesji. 

  

  

Przewodniczący 
Rada Miasta  

Artur Czubaszek 
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Kierownik BRM 

 


